



## **AMERICAN INTERNATIONAL SCHOOL IN EGYPT Main Campus and West Campus**

### **Press Release Education for Climate Change at AIS Egypt**

**Egypt, Cairo  
Tuesday, 23 January 2024**

Students at American International School in Egypt are making an impact through climate change education. The school's program focuses on real-world learning, and four exceptional AIS Egypt students recently had the remarkable opportunity to attend the United Nations Climate Change Conference COP28 in Dubai, UAE. This was close on the heels of AIS Egypt's participation as the lead school at COP27 held in Sharm El Sheikh in Egypt in 2022.

Coordinated by our international partners, #DeCarbonize, AIS students met with influential leaders and had the honor of exchanging ideas with fellow students from around the world, emphasizing the critical role of education in combating climate change. The lead school for the Dubai conference was Fairgreen International School, AIS Egypt's sister school, part of the global Esol Education network of schools established by renowned educator, Mr. Walid Abushakra.

AIS students' remarkable initiatives to combat climate change in Egypt caught the attention of H.E. Dr. Rania Al Mashat, Minister of International Cooperation, during COP28 in Dubai, and she extended an invitation to our students to attend the 23rd Annual Report launch on "Platforms for Policy and Practice" - a true testament to their impactful work.

These events afforded them the opportunity to become more immersed in COP28 proceedings and aware of the role lawmakers play in developing an appropriate governmental response to climate change.

**End of press release**

**About AIS Egypt**



With a heritage of excellence spanning 34 years, the American International School in Egypt (AISE) serves nearly 4000 students across two state-of-the-art campuses in New Cairo and Sheikh Zayed City. Providing a holistic approach to education that encourages academic achievement, AISE aims to develop students who thrive in a dynamic and rapidly changing world. AISE students are encouraged to participate in activities outside the classroom such as Student Council, Model United Nations, and several sports and clubs activities. AISE is accredited by the Middle States Association of Colleges and Schools (MSA), Council of International Schools (CIS), and offers the International Baccalaureate Diploma Program (IBDP). The Egyptian Ministry of Education recognizes AISE's American High School Diploma

## Arabic Translation:

### التعليم من أجل التغير المناخي

طلاب المدرسة الأمريكية الدولية في مصر يُحدثون تأثيرًا من خلال التعليم بشأن تغير المناخ. يركز برنامج المدرسة على التعلم في العالم الحقيقي، وقد أتاحت لأربعة طلاب استثنائيين من المدرسة الأمريكية الدولية بمصر مؤخرًا فرصة رائعة لحضور مؤتمر الأمم المتحدة لتغير المناخ COP28 في دبي، الإمارات العربية المتحدة. كان هذا في أعقاب مشاركة المدرسة الأمريكية الدولية بمصر باعتبارها المدرسة الرائدة في مؤتمر COP27 الذي عقد في شرم الشيخ بمصر في عام 2022.

بالتنسيق مع شركائنا الدوليين، #DeCarbonize، التقى طلاب AIS مع القادة المؤثرين وكان لهم شرف تبادل الأفكار مع زملائهم الطلاب من جميع أنحاء العالم، مع التركيز على الدور الحاسم للتعليم في مكافحة تغير المناخ. كانت المدرسة الرائدة في مؤتمر دبي هي مدرسة فيرجرين الدولية، المدرسة الشقيقة لـ AIS مصر، وهي جزء من شبكة مدارس Esol التعليمية العالمية التي أنشأها المعلم الشهير السيد وليد أبو شقرة.

لقت المبادرات الرائعة التي قام بها طلاب المدرسة الأمريكية الدولية لمكافحة تغير المناخ في مصر انتباه معالي الوزير. الدكتورة رانيا المشاط، وزيرة التعاون الدولي، خلال مؤتمر الأمم المتحدة المعني بتغير المناخ (COP28) في دبي، وجهت دعوة لطلابنا لحضور إطلاق التقرير السنوي الثالث والعشرين حول "منصات السياسة والممارسة" - وهي شهادة حقيقية على عملهم المؤثر.

أتاحت لهم هذه الأحداث الفرصة للانغماس بشكل أكبر في إجراءات مؤتمر الأطراف الثامن والعشرين وإدراك الدور الذي يلعبه المشرعون في تطوير الاستجابة الحكومية المناسبة لتغير المناخ.

**Media contact: Yehia ElRefaiy**

**Email : [yelrefaiy@aisegypt.com](mailto:yelrefaiy@aisegypt.com)**

**Mobile : +01149508795**